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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:904 Missbruk av pyroteknik

Under och kring nyåret 2021/22 har vi kunnat läsa rapporter från hela landet 
om de negativa effekterna av pyroteknik.

I Blekinge har polisen avsatt särskilda resurser och drönare för extra bevakning 
över nyår då riskerna bedömts höga och hotfulla. Medierna rapporterar även om 
hur smällare och raketer i hög grad avfyrats mot polisbilar.

Raketer och smällare är ett sätt att fira nyår, ett firande som ska ske i anslutning 
till tolvslaget. Att firandet pågår under både dagar och nätter under flera veckor 
och urartar till skadegörelse och trakasserier har numera blivit mer regel än 
undantag. 

Ytterligare ett argument mot fri pyroteknikanvändning är resterna i miljön som 
inte bara skräpar ned utan utsätter till exempel betande boskap för livsfara när 
dessa får i sig plast och kemikalier. Raketskjutning i bostadsområden medför 
dessutom stor brandfara.

Pyroteknik kan vara trevligt och glädjande, men tyvärr nyttjas den inte på rätt 
sätt. Om inköp av pyroteknik skulle licensieras eller endast tillåtas under en 
begränsad tid skulle en del av problematiken lösas.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att komma till rätta med missbruket 
av pyroteknik?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-25
Besvaras senast
2022-02-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


